

KONFORMITÄTSERKLÄRUNG NACH VO (EU) 2025/40

DECLARATION OF CONFORMITY (EU) 2025/40

Verpackungen und Verpackungsabfälle EU 2025/40 (Packaging and Packaging Waste Regulation – im Folgenden abgekürzt PPWR)

Regulation (EU) 2025/40 on Packaging and Packaging Waste (hereinafter referred to as the "Packaging and Packaging Waste Regulation" or "PPWR")

Gegenstand der Erklärung:

Subject of the statement:

Alle Verpackungen aus Kunststoff (z. B. Folien), Holz (z. B. Paletten, Kisten) und Kartonage (z. B. Wellpappe), die von FRITSCH für die Verpackung, den Transport oder den Schutz von Produkten eingesetzt werden.

All packaging made of plastic (e.g. film), wood (e.g. pallets, crates) and cardboard (e.g. corrugated cardboard) used by FRITSCH for the packaging, transport or protection of products.

Hiermit wird erklärt, dass die oben genannten Verpackungen nach den der FRITSCH Bakery Technologies GmbH & Co. KG vorliegenden Informationen die anwendbaren Anforderungen der Verordnung (EU) 2025/40 über Verpackungen und Verpackungsabfälle (PPWR) erfüllen, insbesondere die Anforderungen der Artikel 5 und 6.

It is hereby declared that, according to the information available to FRITSCH Bakery Technologies GmbH & Co. KG, the packaging referred to above complies with the applicable requirements of Regulation (EU) 2025/40 on packaging and packaging waste (PPWR), in particular the requirements of Articles 5 and 6.

Diese Konformitätserklärung wird gemäß Artikel 39 Absatz 1 der Verordnung (EU) 2025/40 ausgestellt. Die Verantwortung für die Richtigkeit der darin enthaltenen Angaben liegt bei der ausstellenden Organisation. Art. 39 PPWR sieht vor, dass die Konformitätserklärung auf einer technischen Dokumentation basiert und vom Erzeuger ausgestellt wird.

This declaration of conformity is issued in accordance with Article 39(1) of Regulation (EU) 2025/40. Responsibility for the accuracy of the information contained therein lies with the issuing organisation. Article 39 of the PPWR stipulates that the declaration of conformity must be based on technical documentation and issued by the manufacturer.

Die FRITSCH Bakery Technologies GmbH & Co. KG stützt sich bei der Bewertung der Konformität der eingesetzten Verpackungen auf die von den jeweiligen Herstellern und Lieferanten bereitgestellten Informationen, technischen Unterlagen, Nachweise und Konformitätserklärungen.

FRITSCH Bakery Technologies GmbH & Co. KG bases its assessment of the conformity of the packaging used on the information, technical documentation, evidence and declarations of conformity provided by the respective manufacturers and suppliers.

Bei bestimmungsgemäßem Einsatz der genannten Verpackungen ist kein direkter Kontakt mit Lebensmitteln vorgesehen.

When used as intended, the packaging in question is not intended to come into direct contact with food.

Markt Einersheim, 12.08.2026

gez. Nico Haßmann, Geschäftsführer / M.D.

Dieses Dokument wurde elektronisch erstellt und ist daher auch ohne Unterschrift gültig.

This document was generated electronically and is therefore valid without signature.